
Van: michel feijs <mmj.feijs@gmail.com>  

Datum: 19 april 2023 om 12:19:55 CEST  

Aan: "Dassen-Housen, Petra (Kerkrade)" <p.dassen@kerkrade.nl>  

Kopie: michel feijs <mmj.feijs@gmail.com>  

Onderwerp: vdl born  

   

  Waarschuwing: Deze e-mail komt van een externe partij. Open geen documenten en klik niet op 

links tenzij u zeker weet dat de inhoud veilig is!  

  

  

  

Kerkrade, 19-04-2023  
  

Geachte mevr. Dassen ,beste Petra,  
  

Informateur voor LIMBURG   

Ik wens u veel succes toe met het formeren van een bekwaam Limburgs bestuur.  
Vele zaken staan op de agenda, landelijk, provinciaal en gemeentelijk.  
Deze vele zaken gaan de burger direct of indirect aan , zowel op materieel vlak , geld, alsook welzijn, geestelijk. 
Ook wij voelen ons soms  betrokken burgers en willen u het volgende onder de aandacht brengen :  

  

Mail aan CDA 2e Kamer fractie  

  

"Beste partijgenoten,  

Kerkrade, 15-12-2022  

  

Het voortbestaan van de limburgse autofabriek hangt aan en zijden draadje, ondanks de vele inspanningen van 

VDL, de politiek, de tegenstand en wat meer , geen voortzetting van BMW, de zoektocht naar een electrische 
auto; het gaat moeizaam.  

En dan is er oorlog nabij onze grenzen en lees over materieeltekort en dan ,waarom niet het een en ander 

kombineren ?  

  

Laat het industrieel complex van VDL militaire voertuigen in Born fabriceren b.v. jeeps, kleine bussen, 
assemblage van tanks, kanonnen indien mogelijk; men heeft al een keer een fabriek het "leven " 

gered.  

Niet alleen voor de beurs van VDL , de werkgelegenheid van Nederlanders en Belgen doch vooral onze bijdrage aan 
een voortzetting van onze waarden en normen middels een militaire output, hoe ongewenst ook.  

  

Met vriendelijke groet,  

  

1 

Michel Feijs  

Kerkrade"   
Uit recente berichten uit de pers begrijpen wij dat de werkgelegenheid van 

veel werknemers onder druk staat.  

Ombouw van het complex zoals in mijn mail ligt voor de hand, het 

clusteren van de militaire aanwezigheid in Limburg tot een militair 

industrieel complex; m.i. biedt dat hoogwaardige werkgelegenheid, 

vergelijkbaar met de cluster in Eindhoven rondom ASML, u bekend.  
  

Dan windmolens:  ik heb begrepen dat de landelijke normen voor de bouw 

van windmolens op zich laten wachten, er zijn plannen , doch de 

telescoop heeft vooralsnog voorrang.  



Aan onze grenzen , Duitsland en België gaat men rustig door met 

plannen, Mesch , Kerkrade .  

Het lijkt of de provincie geen overlegstructuur in deze heeft en telkens 

verrast wordt door initiatieven elders.  

De vraag is überhaupt of windmolens in ons mooie Limburg passen , laat 

de voormalige mijnstreek zich wederom "ondingen " in de maag splitsen 

en blijft   

het heuvelland verschoond, idem het Maasdal ? (not in my backyard 

politiek ) .  
  

Wellicht kunt u er iets mee ,   
  

met vriendelijke groet  
  

Michel Feijs  
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